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Abstract (en)
The device comprises a bed intended to be moved vertically, within a guiding structure, between a low use position and a high storage position. At
each corner, the bed carries a pulley 6, 6', 6", 6"' over each of which passes a cord 7, 7', 7", 7"', of which one end is fastened at the top part of the
structure. After passing over return pulleys, the free ends of the cords 7, 7', 7", 7"' are fastened to a control handle 9 equipped with a counterweight
21. The step-down hoists formed by the pulleys 6, 6', 6", 6"' and the cords 7, 7', 7", 7"' make it possible to use a counterweight 21 which has a mass
substantially less than that of the bed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif comprend un lit destiné à se déplacer verticalement, à l'intérieur d'une structure de guidage, entre une position basse d'utilisation et
une position haute de rangement. A chaque angle le lit porte une poulie 6,6',6'',6''' sur chacune desquelles passe une corde 7,7',7'',7''' dont une
extrémité est fixée en partie haute de la structure. Après passage sur des poulies de renvoi les extrémités libres des cordes 7,7',7'',7''' sont fixées à
une poignée de commande 9 équipée d'un contrepoids 21. Les palans démultiplicateurs constitués par les poulies 6,6',6'',6''' et les cordes 7,7',7'',7'''
permettent d'utiliser un contrepoids 21 de masse sensiblement inférieure à celle du lit. <IMAGE>
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